
 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har efter ønske fra Liselott Blixt (DF) den 15. 

september 2017 stillet følgende spørgsmål nr. 1182 (Alm. del) til sundhedsministeren, 

som blev besvaret den 3. oktober 2017.  

 

Spørgsmål nr. 1182:  

”Mi istere  bedes ko e tere he ve delse  o delt på SUU al . del – bilag 469, 

samt redegøre for, hvordan det i dag sikres, at ME-patienter ikke fejlbehandles? Og om 

ministeren har planer om at iværksætte initiativer med det formål at sikre, at ME-pa-

tie ter odtager de  rette og respektfulde beha dli g?” 

 

Berigtigelse: 

I mit svar af 3. oktober 2017 oplyste jeg, at det var Sundhedsstyrelsen, der havde igang-

sat et stort epidemiologisk studie i Danmark.  

 

Sundhedsstyrelsen har den 4. oktober 2017 oplyst mig om, at det ikke er Sundhedssty-

relsen, der har igangsat ovennævnte studie. Det er derimod Forskningscenter for Fo-

rebyggelse og Sundhed ved Region Hovedstaden, som har ansvaret for studiet. Sund-

hedsstyrelsen er ikke en samarbejdspartner i projektet.  
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